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4. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 
5. ZPRÁVA O ČINNOSTI OKRESNÍHO SDRUŽENÍ (OSH) 
6. ČERPÁNÍ ROZPOČTU ZA OBDOBÍ LEDEN – ŘÍJEN 2013 
7. ZPRÁVA REVIZNÍ RADY 
8. NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2014 
9. DISKUZE K ROZPOČTU, SCHVÁLENÍ ROZPOČTU 
10. ZPRÁVY Z ODBORNÝCH RAD 
11. DOPLŇKOVÉ VOLBY 
12. PŘÍPRAVA VÝROČNÍCH VALNÝCH HROMAD SBORŮ A OKRSKŮ 
13. DISKUZE, PŘÍSPĚVKY HOSTŮ 
14. NÁVRH USNESENÍ, SCHVÁLENÍ USNESENÍ 
15. ZÁVĚR 
16. OBČERSTVENÍ 
 
 

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
 

Shromáždění zahájil v 9.20 hodin náměstek starosty OSH p. Miloš Svoboda (dále 
jen náměstek starosty OSH), který byl VV OSH pověřen vedením shromáždění. 
V úvodu přivítal hosty: náměstka starosty Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska 
Ing. Jaroslava Salivara, ředitele HZS ČR Plzeňského kraje plk. Ing. Františka 
Pavlase, vedoucího stanice HZS ČR Radnice Bc. Josefa Humla, starostu obce Kařez 
Václava Kroftu, zástupce společnosti ALERION Bc. Libora Kratochvíla, členy 
výkonného výboru OSH, členy odborných rad, členy okresní revizní rady a 
v neposlední řadě zasloužilé hasiče. Následně vyzval přítomné k uctění památky 
zesnulých hasičů minutou ticha. Poté seznámil přítomné s programem shromáždění 
a dal o programu hlasovat.  
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  
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Po zahájení shromáždění předal náměstek starosty OSH slovo starostovi obce Kařez 
p. Kroftovi, který přítomné přivítal v obci Kařez a poděkoval všem hasičům za jejich 
záslužnou činnost.  
 
2. VOLBA ZAPISOVATELE, OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU, MANDÁTOVÉ, VOLEBNÍ A 
NÁVRHOVÉ KOMISE 
 
Volbu do pracovních komisí provedl z pověření předsedajícího shromáždění Jan 
Pecháček:  
 
Zapisovatel 
Navržena: Veronika Hodačová/ SDH Zbiroh 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  

 
Ověřovatelé zápisu 
Navrženi: Ladislav Drobička/ SDH Mýto; Karel Pěnkava/SDH Cekov 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  

 
Mandátová komise 
Navrženi: Zbyněk Knot/SDH Třebnuška, Luboš Chytrý/ SDH Drahoňův Újezd 
PRO     37     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  1  

 
Volební komise  
Navrženi: Michal Liška/SDH Mirošov, Radek Franta/SFH Kříše 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  

 
Návrhová komise 
Navrženi: Ladislav Král/SDH Podmokly; (Ing.) Pavel Trepeš/SDH Bujesily 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  

 
Skrutátoři 
Navrženy: Frostová Šárka/SDH Cheznovice, Burýšková Jiřina/SDH Dobřív, Andělová 
Ivana/SDH Zbiroh, Boháčová Miluše/SDH Mirošov 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  
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3. KONTROLA USNESENÍ 
Kontrolu usnesení provedl náměstek starosty OSH.  
Konstatoval, že usnesení bylo ve všech bodech splněno.  
Konstatoval, že výroční valnou hromadu (VVH) uskutečnilo 68 sborů, ovšem ne ze 
všech sborů nahlásili termíny na OSH.  
Konstatoval, že VVH okrsků uskutečnilo 7 okrsků. 
Konstatoval, že hlášení odevzdalo všech 68 sborů okresu. 
Konstatoval, že starostové všech sborů uhradili členské příspěvky do 31. 1. 2013. 
 
4. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 
Za mandátovou komisi ve složení p. Zbyněk Knot a p. Luboš Chytrý konstatoval  
p. Zbyněk Knot, že se shromáždění účastní 38 představitelů sborů okresu Rokycany 
s hlasem rozhodujícím z 68 pozvaných, což představuje 54 %.  Shromáždění se dále 
účastnilo 9 členů VV OSH a 10 hostů. Vzhledem k uvedenému konstatoval, že je 
shromáždění představitelů sborů usnášení schopné. Potřebné kvórum pro schválení 
je 20 hlasů.  
 
Těsně po přednesení zprávy mandátové komise se na shromáždění registroval jeden 
pozdě příchozí představitel sboru. Od tohoto okamžiku se tedy shromáždění 
účastnilo 39 představitelů sborů s hlasem rozhodujícím, což představovalo 57,4 %. 
 
Zpráva mandátové komise zohledňující uvedenou novou skutečnost je  
přílohou č.1 zápisu. 
 
5. ZPRÁVA O ČINNOSTI OKRESNÍHO SDRUŽENÍ 
 
Zprávu přednesl starosta OSH pan Miroslav Frost (dále jen starosta OSH). Zpráva je 
přílohou č. 2 zápisu.  
 
 
6. ČERPÁNÍ ROZPOČTU ZA OBDOBÍ LEDEN – ŘÍJEN 2013 
Zprávu přednesla vedoucí sekretariátu OSH pí. Věra Sedláčková. Zpráva o čerpání 
rozpočtu za období leden – říjen 2013 je přílohou č. 3 zápisu.  
 
 
7. ZPRÁVA REVIZNÍ RADY 
Zprávu přednesl předseda rady Ing. Karel Dlouhý. Zpráva okresní revizní rady je  
přílohou č. 4 zápisu.    
 
Po přednesení zprávy revizní rady poděkovali starosta OSH a náměstek starosty 
OSH za dlouholetou činnost pí. Miluši Boháčové, která z rady po 20 letech na vlastní 
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žádost odstupuje. Paní Boháčové byla předána medaile za zásluhy, pamětní list a 
květina.  
 
8. NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2014 
Návrh rozpočtu přednesla vedoucí sekretariátu OSH  pí. Věra Sedláčková. Návrh 
rozpočtu je přílohou č. 5 zápisu.    
 
 
9. DISKUZE K ROZPOČTU, SCHVÁLENÍ ROZPOČTU 
K diskuzi k rozpočtu se nikdo z přítomných nepřihlásil. Hlasování o rozpočtu provedl 
po výzvě k diskusním příspěvkům náměstek starosty OSH. 
 
PRO     38     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE  0  
 
 
10. ZPRÁVY Z ODBORNÝCH RAD 
a) Zpráva o činnosti okresní rady mládeže 
Zprávu přednesla vedoucí rady pí. Jarmila Baslová. Zpráva je přílohou č. 6 zápisu. 
 
Po přednesení zprávy navázal starosta OSH na její obsah a vrátil se k činnosti 
němčovických Soptíků, kteří fungují pod MŠ Radnice. Ocenil jejich činnost a 
skutečnost, že reprezentují okresní sdružení v rámci celé republiky. Připojil 
poděkování MŠ Radnice. Zároveň poděkoval starostovi obce Němčovice p. Karlovi 
Ferschmanovi, kterému se podařilo zajistit pro Soptíky financování výroby dětského 
hasičského „vozidla“.   
 
b) Zpráva o činnosti okresní rady velitelů  
Zprávu přednesl vedoucí rady p. Michal Liška. Zpráva je přílohou č. 7  zápisu.  
 
Starosta OSH po přednesení zprávy konstatoval, že po zeštíhlení začala rada velitelů 
konečně řádně pracovat a poděkoval jejímu vedoucímu za jeho práci. Zároveň 
vyjádřil přání, aby rada tak dobře fungovala i nadále.  
 
c) Zpráva o činnosti odborné rady prevence 
Zprávu přednesl vedoucí rady p. Marek Sýkora. Zpráva je přílohou č. 8 zápisu  
 
Po přednesení zprávy poděkoval náměstek starosty OSH za činnost vedoucímu 
rady, která po jednom roce od jeho zvolení do funkce dobře funguje. 
 
d) Zpráva o činnosti odborné rady ochrany obyvatelstva 
Zprávu přednesl vedoucí rady p. Ladislav Strejc. Zpráva je přílohou č. 9 zápisu.  
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Po zprávách o činnosti odborných rad náměstek starosty OSH přerušil program kvůli 
žádosti Bc. Libora Kratochvíla ze společnosti ALERION o dřívější zařazení jeho 
příspěvku, a to z časových důvodů. Bc. Kratochvíl prezentoval činnost společnosti a 
informoval o tom, že materiály praporů, které vyrábějí, vydrží několik generací, jsou 
k tomu koncipovány. Pokud by SDH zvažovala pořízení praporu, ať se na něj obrátí, 
osobně se dostaví s ukázkami, sestaví společně návrh a domluví vše potřebné. 
Poděkoval za možnost zúčastnit se shromáždění a možnost předání propagačních 
materiálů 
 
Po příspěvku  Bc. Kratochvíla byla vyhlášena přestávka 
 
 
11. DOPLŇKOVÉ VOLBY 
Na shromáždění bylo nutné zvolit nového člena/členku do okresní kontrolní a revizní 
rady okresního sdružení hasičů za pí. Miluši Boháčovou, která na vlastní žádost 
činnost v radě ukončila. 
  
Doplňkové volby provedl p. Michal Liška 
 
VV OSH navrhl jako kandidátku pí. Hanu Kalivodovou/SDH Mirošov. Proti navržené 
kandidátce nebyl vznešen protinávrh, proto bylo provedeno hlasování s následujícím 
výsledkem.   
 
PRO     39     , PROTI  0  , ZDRŽEL SE   0 
 
Zpráva volební komise je přílohou č. 10 zápisu 
 
12. PŘÍPRAVA VÝROČNÍCH VALNÝCH HROMAD SBORŮ A OKRSKŮ 
Náměstek starosty OSH informoval přítomné, že by se výroční valné hromady sborů 
měly uskutečnit do 31. 1. 2014 a výroční valné hromady okrsků do 28. 2. 2014. 
Požádal představitele sborů o nahlášení termínů výročních valných hromad na OSH, 
zejména pokud mají sbory zájem o účast představitelů OSH, příp. KSH, příp. ústředí 
SH ČMS.  
 
Dále informoval, že je nutné hlášení o činnosti odevzdat do 31. 1. 2014.  
 
Zároveň připomněl, že je nutné provádět odhlašování členů z členských základen do 
konce roku, aby za ně nebylo nutné odvádět členské příspěvky. Jinak musí OSH za 
tyto členy příspěvky odvádět.  
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K tématu vznesl dotaz p. Jiří Kočka/SDH Břasy. Zeptal se, jakým způsobem mají 
odhlásit neaktivní členy, jestli je nutné toto udělat písemně. Na dotaz reagoval 
náměstek starosty OSH, který informoval, že je třeba se řídit stanovami, kde jsou 
stanoveny důvody ukončení členství. Důležité je dodat OSH písemný seznam, jaké 
členy SDH odhlašuje.  
 
 
13. DISKUZE, PŘÍSPĚVKY HOSTŮ 
 
Starosta OSH informoval v rámci svého diskusního příspěvku přítomné o 
následujících skutečnostech:  
Letošní 7. shromáždění představitelů okresních sdružení bylo předčasně ukončeno 
z důvodu neschváleného programu. Pro shromáždění nebyly řádně připraveny 
podklady (zejm. kontrola usnesení, rozpočtová agenda). Nové shromáždění 
představitelů okresních sdružení je svoláno na 26. 11. 2013. Zde chce starosta 
z důvodu dlouhotrvajících neshod uvnitř VV KSH rezignovat na pozici náměstka 
starosty krajského sdružení hasičů.  
 
Dále uvedl: 
» Přidělena účelová dotace z KÚ 150 000Kč – činnost mladých hasičů, školení 
funkcionářů, 
» Hasičská vzájemná pojišťovna hledá pracovníka do rokycanské 
kanceláře/pobočky,  
» vyšla publikace Hasič pro obec v nouzi, kterou bude možné objednat přes OSH, 
» změna živnostenského zákona týkající se prodeje alkoholu – informace obdrželi 
všichni v podkladech, 
» k příležitosti 150 letého výročí od založení 1. Českého sboru dobrovolných hasičů 
ve Velvarech byla vydána poštovní známka; ve Velvarech budou v souvislosti 
s výročím probíhat oslavy (termín bude zveřejněn na webových stránkách OSH), 
» změna ve statutu vyznamenání a stejnokrojovém předpisu  - změny budou 
zveřejněny na stránkách OSH nebo na www.dh.cz 
» upozornil přítomné, aby věnovali pozornost problematice ochrany osobních údajů. 
Mj. při nakládání s rodnými čísly apod. 
 
 
O slovo se dále přihlásil Jan Pecháček/SDH Bujesily, který poděkoval za činnost 
rozhodčích, kterým se zároveň omluvil za stále neproplacené cestovní příkazy (jejich 
proplacení urgují na KSH). Upozornil, že si rozhodčí musí hlídat termíny platnosti 
oprávnění, aby mohli včas projít prozkoušením a vyzval přítomné, pokud mají ve 
svém SDH proškoleného rozhodčího, aby o tomto informovali.  
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O slovo se dále přihlásil ředitel HZS ČR Plzeňského kraje plk. Ing. František 
Pavlas. Poděkoval za činnost v roce 2013, kterou označil za velmi bohatou; zmínil 
slavnosti v Litoměřicích, které se z důvodu povodní neuskutečnily (přesun na 2014). 
Zmínil také o povodních, které byly podle něj velmi dobře zvládnuté. V souvislosti 
s povodněmi byly zjišťovány náklady na jednotky – uvolněny prostředky Vládou ČR, 
budou poskytnuty obcím; 66000 Kč pro každou JPO5. Další prostředky pro podporu 
činnosti jednotek JPO2 a JPO3 uvolnilo  MV ČR (100 mil. Kč) – bohužel se nepodaří 
všechno vyčerpat, bude se vracet 3,5 mil. (nebylo možné splnit všechny podmínky 
pro udělení finančních příspěvků). Dotace od Krajského úřadu Plzeňského kraje pro 
OSH budou i v příštím roce, změna podmínek čerpání, bude možné využít i na 
vybavení, což dosud nebylo možné. Bohužel pro OSH Rokycany byla schválena 
změna v rozdělování dotací – nově rozdělováno podle počtu členů, to znamená, že 
přestože bylo přiděleno z rozpočtu více peněz (1,5 mil Kč oproti předchozím 1,05 mil. 
Kč), OSH Rokycany dostane méně. 
Upozornil, že je nutné nahlašovat techniku, které mají JPO k dispozici, protože podle 
těchto informací se řídí při vysílání jednotek k zásahům! 
 
Dalším příspěvkem do diskuze přispěl velitel stanice Radnice HZS ČR Plzeňského 
kraje, územní odbor Rokycany, ppor. Bc Josef HUML. Poděkoval za činnost 
nejen při povodních, ale i vichřicích, které si vyžádaly téměř stejně zásahů jako 
povodně. Zmínil, že je v rámci okresu 7 jednotek předurčených pro ochranu 
obyvatelstva, během povodní zasahovalo 5 z těchto jednotek. Upozornil, že 
z některých zasahujících jednotek nenapsali zprávu o povodních, čímž se připravili o 
dotaci 50 – 60 tis. Kč. Apeloval tedy na řádné vyplňování hlášení. Konstatoval, že 
byly při povodních zaznamenány problémy s radiovým spojením (KOPIS přehlcen). 
Připomněl také systém školení stanovený SIAŘem GŘHZS ČR, upozornil mj, na to, 
že je možné v Třemošné absolvoval také kurzy zdravovědy, kam přednostně posílají 
jednotky, které vyjíždějí k dopravním nehodám.  
Dále informoval o tom, že v lednu nebo v únoru se uskuteční velitelský den. Místo 
konání zatím není známo. Na tomto setkání bude probíhat aktualizace seznamu 
techniky jednotlivých jednotek. 
 
O slovo se dále přihlásil p. Ota Träxler/SDH Kříše (bývalý vedoucí okresní rady 
mládeže), který poděkoval radě mládeže, že se starají o rozšiřování řad mládeže a 
upozornil, že by mělo být vedoucí rady mládeže pí. Baslové více pomáháno ze strany 
ostatních.  
 
Na uvedený příspěvek reagovala vedoucí rady mládeže pí. Baslová, který 
poděkovala za předchozí příspěvek a požádala představitele sborů, aby 
popřemýšleli, kde by bylo možné uspořádat podzimní kolo Plamene. Rada se snaží o 
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různorodost míst v rámci okresu. Případní zájemci, ať se obrátí na OSH. Dále 
vyzvala přítomné, aby ze sborů děti vysílali i na ostatní aktivity  - pexeso aj.. 
Informovala také o tom ,že se v rámci aktivit snaží, aby děti plnily odznaky.  Dále 
uvedla, že probíhá nové kolo výtvarné a literární soutěže „PO očima dětí“.  
V předchozím kole se na 1. místě v rámci kraje umístil chlapec z SDH Hůrky/Honzík 
Frühauf. 
 
V posledním příspěvku diskuze apeloval náměstek starosty OSH, aby v případě 
zájmu o čestná uznání a medaile, zejména těch udělovaných krajským sdružením 
nebo ústředím, posílali žádosti včas. Jinak není schopno OSH žádosti včas vyřídit. 
Okresní medaile by bylo možné zajistit ještě do konce tohoto roku (příští zasedání 
VV OSH je 13. 12. 2013), ale další zasedání KSH je až v únoru. Připomněl, že na 
ocenění z ústředí se čeká i půl roku. 
Náměstek starosty OSH také připomněl, že je třeba dodržovat časové odstupy mezi 
jednotlivými oceněními. Změny statutu ocenění budou umístěny na stránkách OSH 
př. status zasloužilý hasič bude předáván až po 65 letech věku. 
 
V závěru svého příspěvku přivítal náměstek starosty OSH na shromáždění redaktora 
Rokycanského deníku, p. Václava Havránka, který se dostavil v průběhu diskuze.  
 
 
 
14. NÁVRH USNESENÍ, SCHVÁLENÍ USNESENÍ 
Návrh usnesení shromáždění představitelů sborů konaného 23. 11. 2013 v Kařeze 
přednesl p. Ladislav Král v následujícím znění: 
 
Shromáždění představitelů sborů okresu Rokycany po vyslechnutí zprávy o činnosti 
okresního sdružení hasičů, zprávy o čerpání rozpočtu, revizní zprávy, návrhu 
rozpočtu na rok 2014, zpráv odborných rad velitelů, mládeže, prevence, pro ochranu 
obyvatelstva, volbách a diskuzi navrhuje následující usnesení: 
I. Bere na vědomí:  
a) Zprávy odborných rad velitelů, mládeže, prevence a rady pro ochranu obyvatelstva 
b) Zpráva mandátové komise 
II. Schvaluje: 
a) Program jednání 
b) Volbu zapisovatele:  Veronika Hodačová/SDH Zbiroh 
c) Ověřovatele zápisu: Ladislav Drobička/SDH Mýto 

   Karel Pěnkava/SDH Cekov 
d) Mandátovou komisi:  Zbyněk Knot/SDH Třebnuška 

   Luboš Chytrý/SDH Drahoňův Újezd 
e) Volební komisi:   Michal Liška/SDH Mirošov 
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Radek Franta/SDH Kříše 
f) Návrhovou komisi:  Ladislav Král/SDH Podmokly 

Pavel Trepeš/ SDH Bujesily 
g) Zprávu o činnosti OSH Rokycany za rok 2013 
h) Zprávu o hospodaření OSH za leden - říjen 2013 
i) Zprávu Okresní kontrolní a revizní rady 
j) Návrh rozpočtu OSH Rokycany na rok 2014 
III. Odvolává: 
a) členku OKRR pí. Miluši Boháčovou na její vlastní žádost z funkce člena Okresní 
kontrolní a revizní rady OSH Rokycany 
IV. Volí: 
a) pí. Hanu Kalivodovou z SDH Mirošov do funkce člena OKRR 
V. Ukládá: 
1. Starostům SDH: 
a) Zajistit zdárný průběh VVH sborů v termínu do 31. 1. 2014 a termíny VH nahlásit 
na kancelář OSH 
b) Odevzdat hlášení o činnosti SDH za rok 2013 v termínu do 31. 1. 2014 
c) Do 31. 1. 2014 uhradit odvody členských příspěvků v nezměněné výši 100,- Kč za 
člena  
a 50,- Kč za mladé hasiče 
d) Odhlášení členů z evidence SDH je nutné nahlásit na kancelář OSH do konce 
roku 2013 
2. Starostům okrsků: 
a) Zajistit zdárný průběh VVH okrsků - termín do 28. 2. 2014 a termín nahlásit na 
kancelář 
OSH. 
3. Radě velitelů 
a) Zajistit na okresní a krajskou soutěž dospělých, dorostu a mladých hasičů 
dostatečný počet rozhodčích, 
b) Na okresní soutěž zajistit technickou četu 

 
O návrhu usnesení bylo provedeno hlasování s níže uvedeným výsledkem: 
PRO     39    , PROTI  0  , ZDRŽEL SE   0 
 
 
 
15. ZÁVĚR 
Závěrečného slova se ujal Ing. Jaroslav Salivar, který připomněl přítomných, že se 
celý rok 2014 ponese v duchu oslav 150 letého výročí českého hasičstva. V rámci 
oslav je plánováno několik velkých akcí, mj. se uskuteční odložené Litoměřické 
slavnosti a zvažuje se série koncertů skupiny Čechomor (ve spolupráci s JUDr. 
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Lenkou Bradáčovou a časopisem Rescue). V rámci oslav se budou udělovat 
medaile, proto stejně jako náměstek starosty OSH apeloval na včasné podávání 
žádostí.  
Dále uvedl, že se zvažuje sloučení časopisů Alarm Revue a Rescue z důvodu 
malého počtu odběratelů časopisu Alarm Revue.  
Také uvedl, že loboval před pádem vlády u ministra životního prostředí za přidělení 
dotace hasičům. Ta byla schválena na posledním zasedání Vlády ČR  
ve výši 200 mil. Kč. Dále ocenil nadstandardní přístup krajského úřadu a hejtmana 
k hasičské činnosti v kraji.  
Také upozornil na nový občanský zákoník, který bude účinný od 1. 1. 2014, a který 
mj. nově upravuje činnost spolků – v návaznosti na změny legislativy bude nutné 
provést transformaci sdružení na spolky.  Stejně jako starosta OSH zmínil změnu 
živnostenského zákona v oblasti prodeje alkoholu. 
Dále připomněl novou povinnost subjektů platících DPH nebo subjektů se 
zaměstnancem/i komunikovat s úřady pouze elektronicky.  
Dotkl se také oblasti ochrany obyvatel, kde v současné době probíhá diskuze o 
zákoně, změny by měly přinést výhody pro aktivní vojenské zálohy. Přitom je dle jeho 
slov jasné, do jaké míry pomůže např. při povodních přes 80 tis. dobrovolných hasičů 
oproti méně než 2100 vojákům. K vyjednávání výhod pro hasiče však stále není vůle.  
Upozornil také na snahu propagovat SH ČMS coby sportovní organizaci (sportovní 
disciplíny jsou v rámci sdružení provozovány častěji, než u kdejakého spolku, který 
pouze vykazuje papírově činnost a pobírá dotace). Důvodem je snaha participovat na 
dotacích 3 mld. Kč, které jsou ročně rozdělovány.  
Zmínil také MS dorostu, juniorů, juniorek, které se bude konat v roce 2014 ve 
Svitavách 2014 a připomněl, že za letošní rok získali čeští reprezentanti 22 
světových medailí. 
V závěru své řeči poděkoval všem za činnost.  
 
Náměstek starosty OSH poděkoval v úplném závěru všem za účast, disciplinovanost 
při jednání a jejich činnost uvnitř sborů. Shromáždění představitelů sborů ukončil v 
12.05 hodin.  
 
 
Zapsala: 
Mgr. Veronika Hodačová 
 
 
 
Ověřili:  Ladislav Drobička  …………………………………………………………… 

 
Karel Pěnkava………………………………………………………………… 
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